
 
 

Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 1. maj 2018 

Til stede var: Pernille Alberg, Holger Bang, Anders Thorborg Mørk, John Stilbo og Ena Andersen. 

Fraværende: Kim Klarskov Sjælland 

1. Økonomi 

a. Intet at berette 

  

2. Vedligeholdelses- og udviklingsplan for ejerforeningen  

a. Vedligeholdelsesplanen udsættes til næste møde 

 

3. Fællesareal 

a. Grønne områder: 

i. Bestyrelsen har besluttet at der ikke skal komme nyt flis på bedene ved cykelstien, 

da vores gartner mener, at det ser fint ud som det er. 

ii. Der laves opretning af udvalgte trapper og fliser som trænger arbejdet påbegyndes 

af vores anlægsgartner den 14. maj 

b. Bestyrelsen er i gang med at undersøge behovet for yderligere gule og hvide pletter til 

parkeringspladserne, både i forhold til at vedligeholde de eksisterende pletter men også for 

at sætte nye pletter op hvor der oprindeligt er valgt ikke at sætte pletter op. Dette for  at 

tydeliggøre beboer-/gæste-parkering, og ensartethed i hele foreningen. 

 

4. Udvalg 

a. SOL-udvalg: 

i. Har indstillet til bestyrelsen at der ikke umiddelbart gøres mere på fællesarealerne, 

da der i nærområdet – Lergravene og Nivåhøj er gang i mange aktiviteter 

ii. Udvalget har optegnet en mini-fodboldbane på et af fællesarealerne  

iii. SOL udvalget vil på Generalforsamlingen efterspørge input til brug af fællesarealer, 

samt arbejdskraft til hjælp til maling af redskaber på legepladserne. 

 

5. Generalforsamling 

a. Der er generalforsamling på Nivå Skole Syd i Tigersalen den 15. maj kl. 19.00. 

b. Bestyrelsen kommer rundt søndag den 6. maj kl 16, og opfordrer ejeere til at deltage i 

generalforsamlingeneller alternativt sikre, at der afgives fuldmagt så generalforsamlingen 

kan blive beslutningsdygtig.. 

 

6. Næste møde 

a. Efter den kommende generalforsamling 


